





认证证书

兹证明

上海拜高高分子材料有限公司

第一社会信用代码: 91310120593183032D 注册地址 上海市奉贤区南桥镇环城东路 155 弄 5 号 办公及生产地址 上海市奉贤区南桥镇环城东路 155 弄 5 号

完成环境管理体系审核并符合以下标准要求

ISO 14001:2015

认证范围

结构粘接、密封、灌封用胶黏剂的设计和生产

证书编号: 20ACM9104R

初次注册日期:

2020年04月01日

发证日期:

2020年04月01日

证书有效期至: (按体系保持的连续性而定)

2023年03月31日





ACM LIMITED 授权人签字

在证书有效期内每 12 个月内须接受一次监督审核并将监督审核合格标签粘贴于右侧指定位置,此证书方为有效。本证书可在国家认证认可监督管理委员会网站(www.cnca.gov.cn)查询。













245

Certificate of Registration

This is to certify that the Environmental Management System of

SHANGHAI BEGINOR POLYMER MATERIAL CO.,LTD.

Unified social credit code: 91310120593183032D Registered Address

No.5, Lane 155, East Huancheng Road, Nanqiao Town Fengxian District, Shanghai

Office & Production Address

No.5, Lane 155, East Huancheng Road, Nanqiao Town Fengxian District, Shanghai, China

Has been independently assessed and is compliant with the requirements of:

ISO 14001:2015

For the following scope of activities:

Design and Production of Adhesive for Structure Adhesive Sealing and Potting

Certificate Number: 20ACM9104R

Date of initial registration
Date of this certificate
Certificate expiry (subject to the company maintaining its system to the required standard)

01/04/2020 01/04/2020 31/03/2023



Authorised Signatory

During validity period of the certificate a surveillance audit should be carried out once within each 12 months. The label should be pasted on specified position of right side of the certificate then it is valid. The certificate can be checked out at CNCA website (www.cnca.gov.cn).

Surveillance Audit Mark (2) Surveillance Audit Mark

